
The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Mitchell Sharp, announced today that an agreement has been signed in Peking
between Canada and the People's Republic .of China under the terms of which
the Royal Ontario Museum, Toronto, will host an Exhibition of archaeological
finds in the People's Republic of China from August 7 to November 16 next .
Mr. John Small, the Canadian Ambassador to China, signed the agreement on
behalf of the Canadian Government and His Excellency Mr . Yu Chan, Vice
Minister, Foreign Affairs, signed on behalf of the Government of the People's
Republic of China .

During his visit to Peking in August 1972, Mr . Sharp conveyed the
long standing interest of the Canadian Government and people in hoeting
such an exhibition and obtained -the agreement in principle of the Chinese
Covernment. This prestigious exhibition has•already been shown in

,
Pari s

and London. It in now in Vienna, and will travel to Stockholm before coming
to Canada .

Under the terms of the agreement, the Chinese Coaaittee for the
Organization of Exhibitions of Archaeological Finds and the Chinese Exhibition
Council of the Royal Ontario Museum are authorized to make the necessary
arrangements. The Canadian Government will assume responsibility for the
security of the exhibits and in the event of any lose or damage will indemnify
the Chinese Government in accordance with the individual valuations of each
exhibit. The Royal Ontario Museum will reimburse the Canadian Gavernmeht for
that part of the insurance premium which covers the period it will host the
exhibition .
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Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M . Mitchell Sharp,
a annoncé aujourd'hui qu'un accord a été signé à Pékin entre le Canada et
la République populaire de Chine, par lequel le Musée royal d'Ontari o
à Toronto accueillera l'Exposition des découvertes archéologiques de la
République populaire de Chine entre le 7 août et le 16 novembre 1974 . M.

John Small, ambassadeur canadien en Chine, a signé l'accord pour le
gouvernement canadien et. Son Excellence H."Yu Chan, Vice-Ministre des

Affaires étrangères, l'a signé pour le gouvernement chinois .

Lors de sa visite â Pékin en aoiit 1972, M. Sharp a fait état de

l'intérét de longue date qu'avaient le gouvernement canadien et les Canadiens
d'accueillir une telle exposition, et il a obtenu du gouvernement chinoi s

un accord de principe pour ce projet . Cette collection prestigieuses a

déjà été exposée à paris et à Londres . Elle est à présent â Vienne, et ira

â Stockholm avant de venir au Canada .

Selon les termes de l'accord, le Comité chinois d'organisation
pour les expositions des objecte d'art provenant des fouilles et le Comité
pour l'expdsition chinoise relevant du Muséee royal d'Ontario sont chargés

des détails de la coordination. Le gouvernement canadien prendra tout e

la reeponsabilité .de la sécurité des objets d'art et, en cas de perte
ou de dommage, indemnisera le gouvernement chinois d'après l'évaluation

individuelle de chacun des objets . Le Musée royal d'Ontario remboursera

le gouvernement des frais d'assurance pour la période pendant laquelle
l'exposition sera entre ses mains .
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